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SESJA RADY MIEJSKIEJ W OPALENICY 

PROTOKÓŁ NR XV/2019 

XVIII SESJA RADY MIEJSKIEJ Z DNIA 17 GRUDNIA 2019 R. 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imie status 

1 Cecuła Katarzyna obecna 

2 Giżyńska Agnieszka obecna 

3 Górka Kamilla obecna 

4 Kasperczak Karol obecny 

5 Kasperczak Krzysztof nieobecny 

6 Kornosz Jarosław obecny 

7 Mortka Elżbieta obecna 

8 Piotrowski Ryszard obecny 

9 Radniecka Elżbieta obecna 

10 Szwechłowicz Roman obecny 

11 Urbański Stanisław obecny 

12 Wojtkowiak Eugeniusz obecny 

13 Wolny Sławomir obecny 

14 Zielewicz Ryszard obecny 

15 Zimny Przemysław obecny 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie XVIII Sesji Rady Miejskiej. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz. 16.10, a zakończono o 17.50. Sesja odbyła się w auli 

budynku OSP w Opalenicy, przy ul. Młyńskiej 61. Obrady XVIII sesji Rady Miejskiej otworzył i 

przewodniczył im Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Wojtkowiak. Prowadzący powitał 

wszystkich przybyłych na sesję - radnych, burmistrza Tomasza Szulca, zastępcę burmistrza Pawła 

Jakubowskiego, skarbnik gminy Agnieszkę Antkowiak – Żak, sekretarza gminy Tomasza Matusiaka, 

pracowników Urzędu Miejskiego, Sołtysów, dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkich 

obecnych na sali. 

Przewodniczący przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust.1 b ustawy o samorządzie gminnym obrady rady 

miejskiej są transmitowane. 

2. Sprawy organizacyjne: stwierdzenie kworum, informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przewodniczący poinformował, na podstawie listy obecności, że na ustawowy skład 15 radnych w sesji 

uczestniczy 14 radnych (z przyczyn usprawiedliwionych nieobecny był radny Krzysztof Kasperczak), tym 

samym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

2.1. Przyjęcie porządku obrad: 

Przewodniczący odczytał proponowany dzienny porządek obrad, który radni otrzymali w wymaganym 

Statutem terminie. Następnie wniósł o wprowadzenie do porządku obrad oświadczenia Rady Miejskiej w 

Opalenicy w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu terytorialnego. Zarząd Stowarzyszenia Gmin i 

Powiatów Wielkopolski skierował pismo do wójtów, Burmistrzów, Prezydentów oraz Przewodniczących Rad 

z propozycją podjęcia przez radę podczas sesji budżetowej stanowiska, w którym wyrażona zostanie potrzeba 

ustawowych zmian zasad organizacji finansów publicznych, które pozwolą na poszanowanie konstytucyjnej 

zasady adekwatności dochodów do zadań powierzonych samorządom (art. 167 ust. 1 konstytucji RP). 

 

Radni podczas wczorajszego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej jednogłośnie przyjęli 

Oświadczenie Rady do porządku obrad. 

 

Rada jednogłośnie, 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad sesji z uwzględnieniem Oświadczenia Rady 

Miejskiej. Nie stwierdzono głosów „przeciw” i „wstrzymujących”.  

Przewodniczący oświadczył, że Oświadczenie Rady Miejskiej w Opalenicy w sprawie sytuacji finansów 

jednostek samorządu terytorialnego wprowadzone zostanie w pkt 7 porządku obrad. Nad ww. oświadczeniem 

zostanie przeprowadzone głosowanie jawne. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:17:37 - 16:19:31 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

2.2. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji: 

 

Przewodniczący poinformował, że w okresie między sesjami protokoły z XVI Sesji, która odbyła się  

18 listopada 2019 r. oraz XVII Nadzwyczajnej Sesji, która odbyła się 25 listopada 2019 r. wyłożone były  

w biurze rady miejskiej oraz przed rozpoczęciem dzisiejszych obrad. Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do 

protokołów. Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. Nie wniesiono sprzeciwu. 

 

W głosowaniu protokoły zostały przyjęte jednogłośnie, 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących”. 

głosowanie Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:20:10 - 16:21:17 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym Radni otrzymali w formie elektronicznej 

(załącznik nr 2 do protokołu). Radni nie wnieśli zapytań do sprawozdania. 

4. Podjęcie uchwał: 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie materiały radni otrzymali w formie elektronicznej, ponadto 

zostały one zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej, a także zostały szczegółowo omówione 

podczas wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w dn. 16 grudnia br. 

4.1. uchwała w sprawie zasad i trybu udzielania oraz sposobu rozliczania dotacji celowych z budżetu Gminy 

Opalenica na przedsięwzięcia służące poprawie jakości powietrza: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak wyjaśnił, że jest to kontynuacja uchwały z roku bieżącego, dotyczy 

dopłat do wymiany pieców, została też uproszczona cała procedura.  Radni nie wnieśli uwag do 
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przedłożonego projektu uchwały. W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

Nie stwierdzono głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała w sprawie zasad i trybu udzielania oraz sposobu rozliczania dotacji celowych z budżetu Gminy 

Opalenica na przedsięwzięcia służące poprawie jakości powietrza; 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:23:28 - 16:23:50 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.2. uchwała w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie Opalenica na rok 2020: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak dodał, że jest to coroczny program uchwalany przez Radę.  Radni 

nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu uchwały. W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami 

„za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Gminie Opalenica na rok 2020; 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:24:12 - 16:25:15 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.3. uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Opalenica na lata 2016 – 2020: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak poinformował, że jest to kontynuacja zadań dotyczących 

przeciwdziałaniu narkomanii. Przewidywane koszty zadania: zakup programu profilaktycznego - 4 000,00 

zł oraz zakup materiałów i wyposażenia to 500 zł.  Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu 

uchwały. W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” oraz 

„wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Opalenica na lata 2016 – 2020; 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:25:33 - 16:26:57 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.4. uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi 

Rudniki: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak dodał, że projekt był przedmiotem obrad w dniu wczorajszym 

(16.12.2019 r.). Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu uchwały. W głosowaniu uchwała 

została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi 

Rudniki; 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:27:30 - 16:28:19 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.5. uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu (dot. odszkodowania za grunty w roku 2019): 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak wyjaśnił, że z uwagi na przesunięcie realizacji zadania na 2020 

rok, konieczne jest uchylenie uchwały o pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu w kwocie 

300 000,00 zł.  Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu uchwały. W głosowaniu uchwała została 

podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu (dot. odszkodowania za grunty w roku 2019); 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:28:39 - 16:29:49 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.6. uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2019 

oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak dodał, że wydatkach niewygasających znalazła się jedna pozycja 

dotycząca profilaktyki zdrowotnej dzieci i młodzieży w kwocie 800,00 zł w sprawie programu profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka realizowanym w cyklu wieloletnim. Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego 

projektu uchwały. W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” 

oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2019 

oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków; 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:30:15 - 16:31:25 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.7. uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu (dot. 

odszkodowania za grunty w roku 2020): 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak dodał, że projekt tej uchwały jest wynikiem uchylenia uchwały z 

pkt. 4.5. Z uwagi na przesunięcie czasowe zadania konieczne było uchylenie tamtej uchwały, a następnie 

podjęcie kolejnej. Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego projektu uchwały. W głosowaniu uchwała 

została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu (dot. 

odszkodowania za grunty w roku 2020); 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:31:54 - 16:32:51 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.8. uchwała w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej „Komopal” Spółka z o.o. w Opalenicy: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy środków finansowych , które 

umożliwią realizację budowy sieci kanalizacji sanitarnej na odcinku Urbanowo - Terespotockie. Radni nie 

wnieśli uwag do przedłożonego projektu uchwały. W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami „za”. 

Nie stwierdzono głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej „Komopal” Spółka z o.o. w Opalenicy; 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:33:16 - 16:34:06 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.9. uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Opalenica na rok 2019: 

Przewodniczący odczytał najistotniejsze elementy projektu uchwały, do którego Radni nie wnieśli żadnych 

uwag . W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” oraz 

„wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Opalenica na rok 2019; 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:34:43 - 16:36:20 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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4.10. uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Opalenica na lata 2019 – 2036: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak odczytał treść projektu uchwały, do którego Radni nie wnieśli 

żadnych uwag. W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” 

oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Opalenica na lata 2019 – 2036. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 16:36:43 - 16:37:46 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 
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5. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opalenica na lata 2020 – 2036: 

Przystąpiono do kolejnego punktu - uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opalenica na lata 

2020-2036. 

5.1. odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej wraz z uzasadnieniem: 

Przewodniczący udzieli głosu Skarbnik Opalenicy Agnieszce Antkowiak - Żak, która przedstawiła projekt 

WPF na lata 2020 - 2036.  Skarbnik Opalenicy poinformowała, że przy WPF zastosowano wzór załączników 

zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia 10 stycznia 2013 r. Wykorzystano również historyczne 

materiały źródłowe dotyczące wykonania dochodów i wydatków za lata 2017 i 2018, zgromadzone informacje 

o faktach dotyczących gospodarki finansowej, a także wiedzę o planowanych zamierzeniach wynikających z 

różnych dokumentów obowiązujących na terenie gminy.  Do opracowania prognozy przyjęto wytyczne 

dotyczące założeń makroekonomicznych na potrzeby Wieloletnich Prognoz Finansowych jednostek 

samorządów terytorialnych, dla roku 2020 przyjęto wartości wynikające z budżetu, dla lat 2021 - 2036 

przyjęto poszczególne wskaźniki oraz korekty merytoryczne. Podzielenie prognozy w powyższy sposób 

pozwala na realną ocenę możliwości inwestycyjno - kredytowych gminy. Niestabilność  

i nieprzewidywalność cykli gospodarczych nakazuje zachowanie szczególnej ostrożności dla prognoz 

długookresowych. Ponadto brak stabilnego odniesienia do długofalowej polityki finansowej samorządu oraz 

znaczna zmienność budżetów gmin w ciągu ostatnich 10 lat wymuszają określenie granicy rozwoju samorządu 

terytorialnego. W latach 2024-2036 przyjęto dochody i wydatki na poziomie roku 2023, uwzględniając 

dotychczasowe kształtowanie się budżetu gminy oraz przewidywania na następne lata  

w poszczególnych kategoriach dochodów bieżących nadano wagę 100% wzrostu o wskaźnik dynamiki pkb 

za wyjątkiem kategorii majątkowych. Dochody ze sprzedaży majątku zaplanowano ze sprzedaży działek 

budowlanych oraz mieszkań, a także oprócz tego dochody w ramach środków unijnych z tytułu rozliczenia 

rozbudowy i przebudowy CKiB w Opalenicy, a także rozliczenia projektu "Małe Kino Społecznościowe 

szansą na rozwój zasobów kultury województwa Wielkopolskiego". Ponadto zaplanowano środki z uwagi na 

pozyskanie z innych źródeł na realizację przebudowy nawierzchni drogi gminnej w miejscowości Rudniki. 

Po analizie budżetów historycznych z lat 2017 i 2018 oraz odnosząc WPF gminy Opalenica do Wieloletniego 

Planu Finansowego corocznie całość środków pozostałych po spłacie zadłużenia i pokryciu wydatków 

bieżących jest przeznaczana na inwestycje. Organ stanowiący nie może ustalić budżetu, gdzie wydatki 

przekraczają dochody bieżące powiększone o nadwyżkę z lat ubiegłych i wolne środki. Zgodnie  

z Prognozą w całym okresie nie ma takiego zagrożenia. Zgodnie z WPF na najbliższe lata planuje się 

zaciągnięcie zobowiązań w poszczególnych latach w celu sfinansowania planowanych inwestycji i spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i obligacji. Ostatnie raty kapitałowe zostały 

zaplanowane na rok 2036. Po dokonaniu obliczeń przyjęte w Prognozie założenia zapewniają spełnienie 

wymogów ustawy o finansach publicznych odnośnie relacji obsługi zadłużenia. Przyjęte w WPF gminy 

wartości w poszczególnych kategoriach zostały zaprognozowane w sposób bezpieczny. Zgodnie z Prognozą 

zachowane zostaną wszelkie uregulowania wynikające z ustawy, a odpowiedni margines bezpieczeństwa  

w przyjętych założeniach pozwala na spokojnie prowadzenie polityki finansowej Gminy. 

5.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak odczytał uchwałę Nr SO-0957/30/19/2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 5 grudnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Opalenica na lata 2020 - 2036 (załącznik nr 3 do 

protokołu). 

5.3. odczytanie opinii stałych komisji Rady oraz wniosków radnych: 
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Prowadzący obrady poprosił przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Opalenicy  

o przedstawienie opinii komisji o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Opalenica na lata 

2020 -2036: 

- Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Ryszard Zielewicz: Komisja Budżetu i Rozwoju na 

posiedzeniu stałych komisji Rady Miejskiej w dniu 16 grudnia 2019r. szczegółowo analizowała projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opalenica na lata 2020 – 2036. Członkowie komisji jednogłośnie 

5 głosami „za” wyrazili pozytywną opinię o projekcie, nie stwierdzono głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 

W posiedzeniu z przyczyn usprawiedliwionych nie uczestniczyli radni: Krzysztof Kasperczak oraz 

Przemysław Zimny (załącznik nr 4 do protokołu). 

- Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Roman Szwechłowicz: Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych wyraziła jednogłośnie - 7 głosami „za” pozytywną opinię o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Opalenica na lata 2020 - 2036. Nie stwierdzono głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. 

W posiedzeniu z przyczyn usprawiedliwionych nie uczestniczył radny Przemysław Zimny (załącznik nr 5 do 

protokołu). 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Terenów Wiejskich i Ochrony Środowiska Ryszard 

Piotrowski: Komisja Infrastruktury, Terenów Wiejskich i Ochrony Środowiska liczy 8 członków, w 

głosowaniu brało udział 7 radnych. „Za” opinią pozytywną o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Opalenica na lata 2020 -2036 wyraziło się 7 członków komisji, nie stwierdzono głosów „przeciw”  i 

„wstrzymujących”. W posiedzeniu z przyczyn usprawiedliwionych nie uczestniczył radny Krzysztof 

Kasperczak (załącznik nr 6 do protokołu). 

5.4. ustosunkowanie się Burmistrza do uwag, zastrzeżeń i wniosków: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak zapytał czy mimo, że  zgodnie z przedstawionymi opiniami stałych 

komisji - komisje, radni nie złożyły żadnych wniosków, uwagi i zastrzeżeń do projektu WPF burmistrz 

Opalenicy chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Burmistrz Tomasz Szulc nie skorzystał z możliwości wypowiedzi. 

5.5. przedstawienie wniosków i autopoprawek do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej: 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Wojtkowiak odczytał projekt zarządzenia Burmistrza Opalenicy z dnia 

17 grudnia 2019 roku w sprawie autopoprawek do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opalenica na 

lata 2020 - 2036 wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 7 do protokołu). 

5.6. dyskusja nad projektem oraz ewentualnymi wnioskami i autopoprawkami do projektu: 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem i autopoprawkami, dodał, że przedstawiona autopoprawka 

koryguje drobne uchybienia, które zostały wykazane w opinii RIO. 

Pozostali Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

5.7. głosowanie poszczególnych wniosków i autopoprawek do projektu: 

Przewodniczący wcześniej w pkt. 5.5 odczytał treść autopoprawek, do których radni nie wnieśli żadnych 

uwag. W głosowaniu autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie - 14 głosami "za". Nie stwierdzono 

głosów "przeciw" oraz "wstrzymujących". 
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głosowanie głosowanie poszczególnych wniosków i autopoprawek do projektu; 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:00:53 - 17:02:57 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

5.8. głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Opalenica na lata 2020 – 2036 uwzględniającej przyjęte wnioski i autopoprawki: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak odczytał treść projektu. Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego 

projektu uchwały. W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów 

„przeciw” oraz „wstrzymujących”. 
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głosowanie głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Opalenica na lata 2020 – 2036 uwzględniającej przyjęte wnioski i autopoprawki. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:03:13 - 17:06:10 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

6. Uchwalenie uchwały budżetowej Gminy Opalenica na rok 2020: 

6.1. odczytanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem: 

W pkt. 6.1  Przewodniczący poprosił Skarbnik Opalenicy Agnieszkę Antkowiak - Żak o ponowne zajęcie 

głosu i omówienie projektu uchwały budżetowej Gminy Opalenica na rok 2020 oraz odczytanie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie. 
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Skarbnik Opalenicy powiedziała, że projekt budżetu na rok 2020 spełnia wszystkie wymogi i unormowania 

zawarte w ustawie o finansach publicznych. Dochody z budżetu zaplanowano w sposób realistyczny 

uwzględniając przewidywane wykonanie dochodów bieżących w roku 2019. W ramach dochodów 

majątkowych zaplanowano dochody ze sprzedaży majątku, przewidziano refundację wydatków w zakresie 

realizacji projektów unijnych tj. rozbudowy i przebudowy CKiB w Opalenicy oraz budowy Małego Kina 

Społecznościowego oraz pozyskano środki zewnętrzne na realizację przebudowy nawierzchni drogi gminnej 

w Rudnikach. W zakresie wydatków w pierwszej kolejności zaplanowano wszystkie obowiązkowe zadania 

gminne, które gmina jest zobowiązana zrealizować w myśl ustawy o samorządzie gminnym. Dopiero po 

zaplanowaniu tych zadań pozostałe środki w budżecie oraz środki z dochodów majątkowych i pożyczek 

zaplanowano na inwestycje w kwocie 1 1 100 000,00 zł. 

6.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

Skarbnik Agnieszka Antkowiak - Żak odczytała uchwałę Nr SO-0952/30/19/2019 składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 5 grudnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie budżetu Gminy Opalenica na 2020 rok (załącznik nr 8 do protokołu). 

6.3. odczytanie opinii stałych komisji Rady oraz wniosków radnych: 

Prowadzący obrady poprosił przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Opalenicy o 

przedstawienie opinii komisji o projekcie budżetu na 2020 rok: 

- Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Ryszard Zielewicz: Komisja Budżetu i Rozwoju 

szczegółowo przeanalizowała projekt budżetu Gminy Opalenica na rok 2020 na posiedzeniu stałych komisji 

Rady Miejskiej w dniu 16 grudnia 2019r. Członkowie komisji wyrazili pozytywną opinię o projekcie budżetu 

Gminy Opalenica na rok 2020, nie stwierdzono głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. W posiedzeniu brało 

udział 5 członków komisji, z przyczyn usprawiedliwionych nieobecni byli radni: Krzysztof Kasperczak oraz 

Przemysław Zimny (załącznik nr 4 do protokołu). 

- Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Roman Szwechłowicz: Komisja liczy 8 

członków, w głosowaniu brało udział 7 radnych, nieobecny był radny Przemysław Zimny. „Za” opinią 

pozytywną o projekcie budżetu Gminy Opalenica na rok 2020 wyraziło się 7 członków komisji, nie 

stwierdzono głosów „przeciw” i „wstrzymujących”. (załącznik nr 5 do protokołu). 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Terenów Wiejskich i Ochrony Środowiska Ryszard 

Piotrowski: Komisja Infrastruktury, Terenów Wiejskich i Ochrony Środowiska wyraziła jednogłośnie - 7 

głosami „za” pozytywną opinię o projekcie budżetu Gminy Opalenica na rok 2020. Nie stwierdzono głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących”. W posiedzeniu z przyczyn usprawiedliwionych nie uczestniczył radny 

Krzysztof Kasperczak. (załącznik nr 6 do protokołu). 

6.4. ustosunkowanie się Burmistrza do uwag, zastrzeżeń i wniosków: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak zapytał czy mimo, że  zgodnie z przedstawionymi opiniami stałych 

komisji - komisje, radni nie złożyły żadnych wniosków, uwagi i zastrzeżeń do projektu budżetu Gminy na 

2020 rok burmistrz Opalenicy chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Burmistrz Tomasz Szulc nie skorzystał z możliwości wypowiedzi. 

6.5. przedstawienie wniosków i autopoprawek do projektu uchwały budżetowej: 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Wojtkowiak poinformował, że po odczytaniu proponowanych 

autopoprawek do budżetu, których jest siedem, w jednym z kolejnych punktów odbędzie się głosowanie, w 
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związku z powyższym w obecnym punkcie odczyta treść autopoprawek, a w głosowaniu odbędzie się 

głosowanie nad autopoprawką 1, 2, 3, 4 itd. bez odczytywania treści. Radni nie wnieśli uwag do 

zaproponowanego trybu. 

Następnie przewodniczący odczytał projekt zarządzenia Burmistrza Opalenicy z dnia 17 grudnia 2019 r.  

w sprawie autopoprawek do budżetu Gminy Opalenica na 2020 rok (załącznik nr 9 do protokołu). 

6.6. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej oraz ewentualnymi wnioskami i autopoprawkami do 

projektu uchwały budżetowej: 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem i autopoprawkami, wspomniał, że w kwestii 

oświaty widoczna jest coraz większa skala zadań i obowiązków nakładanych na samorządy, natomiast poziom 

dofinansowania jest proporcjonalnie coraz niższy. 

Pozostali Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

6.7. głosowanie poszczególnych wniosków i autopoprawek do projektu uchwały budżetowej: 

6.7.1. Głosowanie nad autopoprawką nr 1 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak przypomniał, iż autopoprawka dotyczy zwiększenia planu dotacji 

celowych o kwotę 223.400 zł z uwagi na planowane rozliczenie w latach 2019 i 2020 Projektu Rozbudowy 

i przebudowy CKiB. W głosowaniu autopoprawka została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów 

„przeciw” oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie Głosowanie nad autopoprawką nr 1 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:24:37 - 17:25:05 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 
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6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

6.7.2. Głosowanie nad autopoprawką nr 2 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak dodał, że autopoprawka dotyczy  dofinansowania dla Województwa 

Wielkopolskiego w kwocie 100.000 zł w związku z budową ścieżki rowerowej na odcinku Kopanki-Porażyn 

Dworzec. W głosowaniu autopoprawka została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów „przeciw” 

oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie Głosowanie nad autopoprawką nr 2 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:25:19 - 17:25:57 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 
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7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

6.7.3. Głosowanie nad autopoprawką nr 3 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak wspomniał, że autopoprawka dotyczy zwiększenia planu o kwotę 

6.750 zł na zakup usług pozostałych w Urzędzie Miejskim. W głosowaniu autopoprawka została przyjęta 14 

głosami "za". Nie stwierdzono głosów "przeciw" i "wstrzymujących". 

 
głosowanie 

Głosowanie nad autopoprawką nr 3 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:26:13 - 17:26:47 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 
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8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

6.7.4. Głosowanie nad autopoprawką nr 4 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak wspomniał, że autopoprawka dotyczy zwiększenia planu o kwotę 

113.400 zł, z uwagi na wydane decyzje administracyjne kierujące do domów pomocy społecznej.  

W głosowaniu autopoprawka została przyjęta 14 głosami "za". Nie stwierdzono głosów "przeciw"  

i "wstrzymujących". 

głosowanie Głosowanie nad autopoprawką nr 4 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:27:10 - 17:27:57 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 
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9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

6.7.5. Głosowanie nad autopoprawką nr 5 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak przypomniał, że ta autopoprawka dotyczy zwiększenia o kwotę 3.000 

zł, z przeznaczeniem na badania lekarskie pracowników. W głosowaniu autopoprawka została przyjęta 14 

głosami "za". Nie stwierdzono głosów "przeciw" i "wstrzymujących". 

głosowanie Głosowanie nad autopoprawką nr 5 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:28:13 - 17:28:39 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 
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10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

6.7.6. Głosowanie nad autopoprawką nr 6 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak przypomniał, że ta autopoprawka dotyczy zwiększenia o kwotę 

250 zł, z przeznaczeniem na badania lekarskie pracowników. W głosowaniu autopoprawka została przyjęta 

14 głosami "za". Nie stwierdzono głosów "przeciw" i "wstrzymujących". 

głosowanie Głosowanie nad autopoprawką nr 6 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:28:52 - 17:29:14 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 
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11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

6.7.7. Głosowanie nad autopoprawką nr 7 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak przypomniał, że ta autopoprawka dotyczy zmniejszenia planu 

o kwotę 186.630 zł, zgodnie z zaleceniami uchwały RIO. W głosowaniu autopoprawka została przyjęta 14 

głosami "za". Nie stwierdzono głosów "przeciw" i "wstrzymujących". 

głosowanie Głosowanie nad autopoprawką nr 7 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:29:27 - 17:30:08 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 
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12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

6.8. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej Gminy Opalenica na rok 2020 uwzględniającej 

przyjęte wnioski i autopoprawki. 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak odczytał treść projektu. Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego 

projektu uchwały. W głosowaniu uchwała została podjęta 14 głosami „za”. Nie stwierdzono głosów 

„przeciw” oraz „wstrzymujących”. 

głosowanie głosowanie nad projektem uchwały budżetowej Gminy Opalenica na rok 2020 uwzględniającej przyjęte 

wnioski i autopoprawki. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:30:20 - 17:39:25 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 

10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 
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12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

7. Oświadczenie Rady Miejskiej w Opalenicy w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu 

terytorialnego: 

Przewodniczący odczytał treść oświadczenia Rady Miejskiej w Opalenicy z dnia 17 grudnia 2019 r.  

w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu terytorialnego (załącznik nr 10 do protokołu).  

W głosowaniu oświadczenie Rady zostało przyjęte jednogłośnie - 14 głosami "za". Nie stwierdzono głosów 

"przeciw" i "wstrzymujących". Przewodniczący dodał, że zgodnie z życzeniem Zarządu Stowarzyszenia 

Gmin i Powiatów Wielkopolski oświadczenie zostanie przesłane do Kancelarii Premiera RP, Marszałka 

Sejmu oraz Marszałka Senatu. 

głosowanie Oświadczenie Rady Miejskiej w Opalenicy w sprawie sytuacji finansów jednostek samorządu 

terytorialnego 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 17 grudnia 2019 r. czas 17:40:13 - 17:44:01 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Cecuła Katarzyna ZA 

2 Giżyńska Agnieszka ZA 

3 Górka Kamilla ZA 

4 Kasperczak Karol ZA 

5 Kasperczak Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kornosz Jarosław ZA 

7 Mortka Elżbieta ZA 

8 Piotrowski Ryszard ZA 

9 Radniecka Elżbieta ZA 
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10 Szwechłowicz Roman ZA 

11 Urbański Stanisław ZA 

12 Wojtkowiak Eugeniusz ZA 

13 Wolny Sławomir ZA 

14 Zielewicz Ryszard ZA 

15 Zimny Przemysław ZA 

8. Interpelacje i zapytania radnych: 

Radni nie wnieśli żadnych interpelacji oraz zapytań. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania złożone na poprzedniej sesji: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak poinformował, że na XVI Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się18 

listopada 2019r. interpelację złożył radny Jarosław Kornosz o rozpoznanie sprawy zagospodarowania 

odpadów rolniczych. Odpowiedź na interpelację została skierowana do Radnego w formie pisemnej. 

10. Wolne głosy, wnioski i informacje: 

Głos zabrał radny Jarosław Kornosz, który odczytał odpowiedź otrzymaną na złożoną na poprzedniej sesji 

interpelację, dodał, że rozumie, że Gmina nie przystąpi do tego programu i rolnicy z gminy nie otrzymają 

dofinansowania? 

Następnie głos zabrał radny Stanisław Urbański, który powiedział, że warto rozważyć dołączenie do programu 

dofinansowania usuwania odpadów rolniczych oraz, że należałoby sprawdzić czy ościenne gminy dołączyły 

do programu. 

Kolejno głos zabrał sołtys Bernard Weymann, który dodał, że decyzję w związku z tym programem należy 

podjąć do 20 grudnia oraz zapewnił, że rolnicy dopłaciliby pozostałe kwoty. Dodał, że obecnie jest bardzo 

duży problem z zagospodarowaniem odpadów rolniczych i zachęcił raz jeszcze do dołączenia do programu. 

11. Zakończenie XVIII Sesji Rady Miejskiej: 

Przewodniczący Eugeniusz Wojtkowiak podziękował Radnym za pracę na rzecz Gminy, merytoryczne 

przygotowanie zwłaszcza do posiedzeń Komisji. Podziękował Burmistrzom oraz Skarbnik Opalenicy, 

pracownikom Urzędu, sołtysom, złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji zbliżających się świąt Bożego 

Narodzenia oraz zaprosił do udziału w obchodach w dniu 27 grudnia. Następnie po wyczerpaniu porządku 

dziennego sesji podziękował wszystkim biorącym udział w obradach, następnie zamknął XVIII sesję Rady 

Miejskiej. 

 

Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

      Małgorzata Wiśniewska               Eugeniusz Wojtkowiak   

 


